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Antalya’da tartışmaların 
eşliğinde Kepez ilçesi Esen-
tepe Mahallesi’nde göreve 
başlayan Suriye uyruklu 
imam, yakın zamanda vatani 
görevini yerine getirmek 
için Türk askeri olacağını 

söyledi. Suriye uyruklu bir 
imamın arkasında namaz kıl-
mayı reddettiklerini söyle-
yen bir mahalleli, “Sesimizi 
duyuramadık” dedi.
Necdet Görkem SUCU 
6’da

SURiYELi iMAM SURiYELi iMAM 
ASKERE GiDiYORASKERE GiDiYOR

Türkiye gündemini 
uzun süredir meşgul 
eden sokak hay-
vanlarının katlini 
içeren yasaya tepkiler 
büyürken, Ankara’da 
yaşanan hayvan 
katliamı gündeme geldi. 
Antalya Veteriner Hekimler 

Odası Başkanı Murat 
Karabayoğlu, “Bu tür 
haberler geldikçe, 
daha önce açıkladı-
ğımız çözüm önerileri 
devreye sokulmadıkça 
, bu sorun katlanarak 

büyüyecektir” dedi.
Arda KIR 4’te

“SORUN KATLANARAK “SORUN KATLANARAK 
BÜYÜYECEK”BÜYÜYECEK”

Temmuz Ayı’nda Antalya Şoförler 
ve Otomobilciler Odası ve Martı 
Tag arasında gerçekleşen davada 
haksız rekabet ileri sürülerek 
erişim engeli kararı verilmişti. 
Başkan Mehmet Ali Alkan, 
korsanla mücadelenin süreceğini 
belirtti.Arda KIR 5’te

Korsanla mücadele sürüyorKorsanla mücadele sürüyor

Muratpaşa Belediyesi’nin borçlarından dolayı icra yoluyla Meltem Çarşısı’nın 
satışını kabul edilebilir bulmayan Fahrettin Köken, ¨Bu satışı kabul etmiyoruz. 
Ama alacaklar bunu satışa çıkaracaklar. Belediye alacaklarla bir protokol 
yapmadığı sürece çözüm üretmek olası değil. Genel bir revizyon imar planı 
yapmak gerekiyor. Muratpaşa Belediyesi, Antalya Büyükşehir Belediyesi ile 
beraber bu konuya el atmalı¨ dedi. Muratpaşa Belediyesi’nin geçtiğimiz gün 
paylaştığı ¨Bugüne kadar hiçbir esnafımıza ödememizi aksatmadık şimdi bu 
ödeme süresini daha belirgin hale getiriyoruz¨ paylaşımına yönelik konuşan 
Köken, ¨Güzel, çok güzel. Elbette bir şey almışsan borcunu da ödeyeceksin. 
İnşallah öderler Meltem'in borcunu da¨ dedi.Dilan ANDIÇ 

DURDURUN BU SATIŞI
Meltem Çarşısı’nın Antalya 

Gayrimenkul Satış İcra Dairesi 
tarafından 100 milyon 215 bin 

TL’den satışa çıkarılmasına 
yönelik konuşan Antalya 

Büyükşehir Belediye Meclisi’nin 
eski üyesi ve ünlü imar 

hukukçusu Fahrettin Köken, 
yardım çağrısında bulundu. 

MELTEM’İN SATIŞI KABUL EDİLEMEZ
Meltem’in gözde noktası olan Meltem Çarşısı, Muratpaşa 
Belediyesi’nin borçlarından dolayı icralık oldu. Geçmiş 
yıllardan günümüze kadar çeşitli hizmetlerde bulunan 
Meltem Çarşısı Antalya Gayrimenkul Satış İcra Dairesi 
tarafından 100 milyon 215 bin TL’den satışa çıktı. 
Geçmişte Meltem’e büyük hizmet veren alanın satışına 
karşı çıkan ünlü imar hukukçusu Fahrettin Köken, 
¨Meltem Çarşısı kamuya mâl olmuş bir alan. İcra 
marifetiyle de olsa, kamunun ve belediyenin elinden çıkıp, 
özelleşmesini kabul etmek olası değil¨ ifadelerini kullandı.
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BİR FİKRİM VAR
Kafanız 
değişmezse 
vücudunuz 
değişsin

Alevi-Bektaşi 
Cemevi Daire 
Başkanlığı 

Antalya Gayrimenkul Satış İcra Dairesi, tara-
fından 100 milyon 215 bin Lira’dan satışa çı-
kan tapuda Bahçelievler Mahallesi 5015 ada 
6 parselde gözüken Meltem Mahallesi’nde 
bulunan Meltem Çarşısı’nın satışına Meltem 
sakinlerinden tepkiler büyüyor.  Muhtar Sarı, 
“Meltem halkı adına her türlü mücadeleyi 
vereceğim” dedi.Arda KIR 6’da

MELTEM DiRENiYOR!
Antalya gündemine taşıdığımız Muratpaşa Belediyesi’nin mülkiyetindeki Meltem 
Çarşısı’nın icra sebebiyle satışa çıkmasına tepkiler yükselirken Meltem Mahalle 
Muhtarı Ömer Engin Sarı, satışın iptali için imza kampanyası başlattı. Kampanyaya ilk 
imzayı atan Muhtar Sarı, “Meltem’i savunacağız” diyerek kampanyaya destek istedi.

 “MELTEM İÇİN MÜCADELE EDECEĞİZ”

Yönetim Kurulu Başkanı Yusuf 
Hacısüleyman, Yönetim Kurulu 
Başkan Yardımcısı Hakan Pakalın 
ve Yönetim Kurulu Üyesiz Özgür 
Karagöz ile birlikte, TOBB Antalya 
Genç Girişimciler Kurulu İcra 
Komitesi Başkanı Ramazan Dikmen ve İcra Komitesi 
Üyeleri ile bir araya geldi.5’te

“MÜCADELEMiZ “MÜCADELEMiZ 
SÜRECEK”SÜRECEK”

 Antalya'nın Kaş ilçesinde dün peş 
peşe 4,1 ve 4,2 büyüklüğünde 2 
deprem meydana geldi. Kaş açık-
larında meydana gelen iki deprem 
ile ilgili sosyal medya hesabından 
açıklamalarda bulunan Deprem 
Bilimci Prof. Dr. Naci Görür, “Bu 
transform fay karaya doğru Fethi-
ye-Burdur zonu ile devam edi-

yor. Helen-Kıbrıs yayında çok 
deprem oluyor” dedi.Tuğçe 
ÇAM 4’te

Antalya’da peş peşe iki depremAntalya’da peş peşe iki deprem

Hasyurt Esnaf ve Sanatkarlar Odası Başkanımız 
Hüseyin İnce ve Yönetim Kurulu Üyeleri, Antalya 
Esnaf ve Sanatkarlar Odası Başkanı Adlıhan Dere’yi 
ziyaret etti.5’te

Dere’ye İnce ziyaretDere’ye İnce ziyaret

Antalyaspor, Trendyol Antalyaspor, Trendyol 
Süper Lig'in ilk haftasında Süper Lig'in ilk haftasında 

10 Ağustos bugün saat 10 Ağustos bugün saat 
21.45'te sahasında yeni 21.45'te sahasında yeni 
ekiplerinden Göztepe ile ekiplerinden Göztepe ile 

oynayacağı maça hazır.7’deoynayacağı maça hazır.7’de

ANTALYASPOR'DA 
PAROLA 

GALİBİYET


